

Title (en)

Carrier bag for clothing made from thermoplastic plastic and method for its manufacture.

Title (de)

Textiltragetasche aus thermoplastischem Kunststoff und Verfahren zu ihrer Herstellung.

Title (fr)

Sac de transport, pour textiles, en matière thermoplastique et procédé pour sa fabrication.

Publication

EP 0444291 A1 19910904 (DE)

Application

EP 90124786 A 19901219

Priority

- DE 4006033 A 19900226
- DE 4012897 A 19900423

Abstract (en)

The invention relates to a carrier bag, in particular a carrier bag for clothing, made from thermoplastic material having side walls (3, 4), to whose upper edge regions handles (11) are connected in an integrated manner, a closure flap (12) optionally adjoining an edge region, which closure flap has an incision for the insertable accommodation of the handle of the opposite side wall (4). To provide a carrier bag for clothing of this type, in which the handle can be formed from the same material as the bag itself, without the carrier bag losing stability and strength, the edge region of the one side wall (3) consists of an edge region (14) folded inwards and forming a fold edge (5) and an adjoining edge region (15) which is optionally folded back upwards, and which is then optionally adjoined by the closure flap (12) forming a fold edge (5'). The edge region of the other side wall is simply folded inwards and the edge regions folded inwards in each case are connected to the side walls (3 and 4) by welds (6 and 7) running over the entire length of the bag. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Tragetasche, insbesondere Textiltragetasche, aus thermoplastischem Kunststoff mit Seitenwänden (3, 4), mit deren oberen Randbereichen Griffe (11) stoffsicher verbunden sind, wobei an einen Randbereich wahlweise eine Schließklappe (12) anschließt, welche einen Einschnitt zur einsteckbaren Aufnahme des Griffes der gegenüberliegenden Seitenwand (4) aufweist. Zur Schaffung einer Textiltragetasche dieser Art, bei welcher der Griff aus demselben Material gebildet sein kann, wie die Tasche selbst, ohne daß die Tragetasche an Stabilität und Festigkeit verliert, besteht der Randbereich der einen Seitenwand (3) aus einem nach innen eingeschlagenen und eine Faltkante (5) bildenden Randbereich (14) und einem daran anschließenden wahlweise nach oben zurückgeschlagenen Randbereich (15), an den dann wahlweise die Schließklappe (12) unter Bildung einer Faltkante (5') anschließt. Der Randbereich der anderen Seitenwand ist einfach nach innen umgeschlagen und die jeweils nach innen eingeschlagenen Randbereiche sind mit den Seitenwänden (3 bzw. 4) durch über die gesamte Länge der Tasche verlaufende Schweißungen (6 bzw. 7) verbunden. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 33/24

IPC 8 full level

B65D 33/10 (2006.01); **B65D 33/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 33/105 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 7319621 U 19730906 - MANZINGER PAPIERWERKE OHG [DE]
- [AD] DE 1926155 U 19651028 - LEHMACHER MICHAEL [DE], et al
- [AD] DE 1436861 C3 19740221

Cited by

DE29500157U1; EP0656295A1; ES2182664A1; ITBS20130112A1; EP0457019B1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0444291 A1 19910904; EP 0444291 B1 19930922; CA 2035644 A1 19910827; DE 4012897 A1 19910829; DE 59002849 D1 19931028

DOCDB simple family (application)

EP 90124786 A 19901219; CA 2035644 A 19910204; DE 4012897 A 19900423; DE 59002849 T 19901219